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Tomko: 
Prišla nám jar, prileteli k nám bociany, umiestnili sme kontajnery na jarné upratovanie, ale 
prileteli aj čierne bociany. Ja pri tých kontajneroch vidím skupinu ľudí, ktorí si tam normálne 
separujú odpad, triedia ho v nočných hodinách o 8.00, 9.00 o 10.00 sú tam dodávky 
pristavené a ten vytriedený separovaný odpad sa odváža asi do toho jarku, čo bude 
prebytočný. Tak chcem na to upozorniť, lebo ja to vidím a vidím ako sa tam ten odpad triedi. 
Nechcem tu znevažovať prácu technických služieb, ani prácu tých, ktorí tam pomáhajú pri 
tých kontajneroch, ale skutočne tento odpad sa tam z 30 %  triedi a odváža niekam inam. 
Preto by som chcel na to upozorniť, aby ste  na to dohliadli.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, môžem ťa ubezpečiť, že sa dohliada na to a ak si spomenul to, že sa niekam 
odváža, aj si uviedol miesto, tak môžem zodpovedne povedať, že túto úlohu plnia aj mnohí 
občania majority, pretože taký istý názor ako ty, adresovali nám už mnohí ľudia 
z jednotlivých domových časti, ktorí sa pozastavujú nad tým, ako majorita využíva služby 
a ponuku technických služieb a mestského aktivačného strediska. To znamená, že si z toho 
urobila skládku na odpad, ktorý by mal byť niekde úplne inde a to už nehovorím aj o veciach 
ktoré si spomenul ty. Takže môžem ťa ubezpečiť, že to nie je  vyvážané do jarku tak, ako tu 
bolo spomenuté, ale môžem ťa ubezpečiť aj v tom, že nie sú to len občania minority ale aj 
majority, ktorí takto zneužívajú a ak sa opýtaš obyvateľov jednotlivých časti mesta, tak ti tieto 
moje slova potvrdia, že tá hlavná disciplína chýba aj v majorite, aby sme si vedeli vôbec vážiť 
to, čo ponuka mesto v rámci svojich možnosti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


